
 

 

 

     

 

Αθήνα, 12 Ιουνίου 2020 

 

                             ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς:  τον Υπουργό Μετανάστευσης και Ασύλου 

 

Θέμα: «Συνεντεύξεις ασύλου χωρίς παρουσία δικηγόρου λόγω κορωνοϊού» 

 

Σύμφωνα με καταγγελίες στην «Εφημερίδα των Συντακτών», δικηγόροι που 

περίμεναν αρκετή ώρα μαζί με τους πρόσφυγες στην ουρά έξω από την Κατεχάκη 

άκουσαν, λίγο πριν μπουν στην αίθουσα για τη συνέντευξη, να τους ζητούν οι 

χειριστές να αποχωρήσουν, καθώς τα γραφεία δεν επιτρέπουν την ταυτόχρονη 

παρουσία άλλων, εκτός από τον χειριστή, τον πρόσφυγα και τον διερμηνέα. 

 

Ύστερα από μεγάλη επιμονή και φασαρία, κάποιες συνεντεύξεις έγιναν εντέλει με την 

παρουσία του δικηγόρου, όπως προβλέπεται (ΦΕΚ 14/2/2018, Αρ. Φύλλου 417, 

άρθρο 14, παρ. 7): «Στη συνέντευξη συμμετέχει διερμηνέας, εφόσον απαιτείται, 

δικηγόρος ή σύμβουλος του αιτούντος σύμφωνα με τα οριζόμενα στην ισχύουσα 

νομοθεσία που διέπει τη διαδικασία της Υπηρεσίας, καθώς και ένας ακόμη 

σύμβουλος του αιτούντος». Σε άλλες περιπτώσεις, ορίστηκε νέα ημερομηνία για τους 

ερχόμενους μήνες. 

 

Κατόπιν όλων των παραπάνω, 

 

Ερωτάται ο κ Υπουργός:  

1. Είναι ενήμερος για τις συγκεκριμένες καταγγελίες; 

2. Εγκρίνει τη συγκεκριμένη, παράνομη, πρακτική των υπαλλήλων; Αν όχι, τι 

μέτρα θα λάβει για όσους αυθαίρετα αποφάσισαν να παραβιάσουν το νόμο; 

3. Τι μέτρα θα λάβει προκειμένου να διασφαλίσει πως δεν θα παραβιάζεται η 

νόμιμη διαδικασία διεξαγωγής συνεντεύξεων;  
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4. Υπάρχει πρόβλεψη από το Υπουργείο προκειμένου να εξασφαλίζονται οι 

απαραίτητες υγειονομικές συνθήκες στο Περιφερειακό Γραφείο Ασύλου 

Αττικής λόγω κορωνοϊού; Αν ναι, ποιες είναι αυτές; 

5. Σε όσους δίνεται νέα ημερομηνία, πόσο διάστημα θα χρειαστεί να περιμένουν 

εκ νέου και μάλιστα δίχως δική τους υπαιτιότητα;  

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

        Φωτεινή Μπακαδήμα 




